
Zápis ze 2. zasedání Akademického senátu FIS
konaného dne 25. února 2009

Přítomni:  Batíková,  Berka,  Cyhelský,  Flusserová,  Chlapek,  Langhamrová  Jitka, 
Langhamrová Jana, Matějková, Mazouch, Nosková, Palovský, Pavlíček, Petkovová, Říhová, 
Vltavská

Omluveni: Blatná, Fábry

Nepřítomni: ---

Hosté: Fischer, Pelikán, Seger

Program:

1. Informace děkana
2. Informace proděkanů
3. Nominace 1 člena hlavní volební komise do AS VŠE pro období 2009 – 2012.
4. Volba členů dílčí volební komise za jednotlivé katedry FIS a za studenty.
5. Propagace fakulty 

– veletrh Gaudeamus
– Příspěvek senátorky K. Vltavské

6. Různé

1. Děkan FIS prof. Seger informoval senát o situaci na fakultě, postavení FIS ve škole a o 
situaci na VŠE. K tématu se vyjádřil  senátor Chlapek. Vznesl poznámku ohledně výše 
finanačních prostředků přidělovaných na vybavení výpočetní technikou. Fakulta převážně 
ze svých  zdrojů (granty,  mzdové prostředky)  pořizuje  a  spravuje  hw a  sw pro výuku 
informatických  předmětů  (min.  8  serverů a  laboratoř  GML).  Senátor   Chlapek navrhl 
požádat  vedení  školy o navýšení  těchto prostředků,  resp.  případný přesun části  těchto 
činností a služeb na celoškolní útvary.

2. Proděkan prof.  Pelikán informoval  senát  o problematice  financování  FIS.  K tématu  se 
vyjádřil a částečně jej doplnil senátor Chlapek. Proděkan doc. Fischer senát informoval o 
kontrole na čerpání prostředků deseti grantů z roku 2008, která teď na FIS probíhá. Dále 
senát informoval o připravované změně ve vědě a výzkumu a v doktorském studiu. 

3. Předsedkyně  AS  FIS  informovala  senát  o  navrženém  kandidátovi  do  hlavní  volební 
komise do AS VŠE, kterým je doc. Fischer. Navržený kandidát byl nominován.

4. AS FIS volí  členy dílčí  volební komise doc.  Střížová,  PhDr. Pavlíček,  doc. Žid, Ing. 
Kunstová,  Ing.  Šedivá,  doc.  Fischer,  Mgr. Zelený,  doc.  Henzler,  Mgr. Valentová,  Ing. 
Flusserová, Ing. Fábry, Ing. Kořenář, Ing. Skočdopolová, RNDr. Fiala, RNDr. Kačerová, 



doc. Blatná, Mgr. Bašta, RNDr. Palovský, Mgr. Radlovský, Ing. Vltavská, Bc. Petkovová, 
Matějková . Členové dílčí volební komise byli zvoleni v poměru hlasů:

Pro: 15

Proti: 0

Zdrželi se: 0

5. Předsedkyně  AS  FIS  informovala  senát  o  propagaci  fakulty  na  veletrhu  Gaudeamus 
v Praze. K problematice se stručně vyjádřili senátoři Mazouch, Langhamrová, Pavlíček, 
Palovský a Vltavská.  Senát přijal usnesení požádat děkana FIS o předložení plánu 
propagace FIS na příští rok.

6. Předsedkyně  AS  FIS  informovala  senátory  o  novém  webu  senátu.  Senátor  Mazouch 
informoval senát o probíhající diskuzi na téma vysoko umístěných tabulí v počítačových 
učebnách v rámci AS VŠE.

Termín dalšího zasedání AS FIS bude stanoven dle potřeby.

Zapsala: K. Vltavská

Schválila: Z. Říhová


